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BRMG-KR. 0012.7.2013  

 

 

PROTOKÓŁ NR  37-7/2013 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  26  czerwca 2013r.  

 
 
Posiedzenie Komisja   rozpoczęła o  godz. 16,00.   
 
Obecni: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 
Lista obecności  innych osób obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w  posiedzeniu  uczestniczyło  6 (sześciu),  czyli  
było quorum do podejmowania  prawomocnych decyzji.  

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny Grzegorz Strzelczyk  - Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska. Powiedział: 
Porządek obrad  został Państwu  dostarczony w trybie regulaminowym. Czy są jakieś uwagi  
do  porządku  obrad? Jeśli nie ma, to kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem porządku 
obrad w wersji przedstawionej? 

6 głosami za  (jednogłośnie) przyjęto następujący porządek  posiedzenia: 

1. Przyjęcie  protokołów  z posiedzeń Komisji  Rewizyjnej RMG: 

1) Nr 35-5/2013 z dnia  22 maja  2013r. 

2) Nr 36-6/2013 z  dnia 3 czerwca 2013r. 
 

2. Sprawa  dot. uzyskania lokalu socjalnego – pismo z dnia  20.03.2013r.  (wpł.  
03.06.2013r.)  

 

3. Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji.        
 

4. Omówienie wyników  kontroli:  

1. Tryb wyboru nowego operatora PGE Arena oraz kontrola sprawowania 
nadzoru właścicielskiego nad PGE Arena.   

 

2. Zasady przyznawania mieszkań socjalnych, komunalnych oraz  TBS.  

-  i przyjęcie protokołów z w/w kontroli. 

 

5. Sprawy wniesione, wolne  wnioski 
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PUNKT  1 
Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji Rewizyjnej RMG: 

1) Nr 35-5/2013 z dnia 22 maja 2013r. 
2) Nr 36-6/2013 z dnia 3 czerwca 2013r. 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji  
Zostały Państwu dostarczone dwa protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 22 maja i 3 
czerwca  br. Czy są jakieś uwagi do tych protokołów? Nie widzę.  
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem  Protokołów: 

• Nr 35-5/2013 z dnia 22 maja 2013r. 
• Nr 36-6/2013 z dnia 3 czerwca 2013r. 

w przedstawionej wersji? 
PowyŜsze protokoły przyjęto jednogłośnie, 6 głosami za.  
 

 

PUNKT   2 
Sprawa dotycząca uzyskania lokalu socjalnego pismo z dnia 20.03.2013r. 
(wpł. 03.06.2013r.- pani E. R.) 
------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 
 

 
PUNKT   3 

Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji.        

 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 
 

 

W tym miejscu  Komisja   postanowiła  omówić planowany punkt  4 
• Omówienie wyników  kontroli: Tryb wyboru nowego operatora PGE Arena oraz 

kontrola sprawowania nadzoru właścicielskiego nad PGE Arena.   

 
Komisja  zapoznała  się z treścią  sporządzonego  protokołu  z kontroli, który bez dyskusji i 
pytań  przyjęła, jednogłośnie  6 głosami. 
Protokół został   zaparafowany i podpisany  przez zespól kontrolny  w składzie: radny Adam 
Nieroda, przewodniczący zespołu i członkowie: radny Grzegorz  Strzelczyk i  radny Szymon 
Moś. Protokół w przyjętej treści  zostanie przesłany Zastępcy Prezydenta Andrzeja  
Bojanowskiego  z  informacją, Ŝe zgodnie z § 32 pkt.  3 Statut Miasta Gdańska  
stanowiącego załącznik nr 1 uchwały Nr  LI/1431/10 Rady Miasta Gdańska z dnia 26 
października 2010r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Gdańska  kierownik jednostki 
kontrolowanej ma prawo zgłoszenia  uwag i wyjaśnień do treści protokołu oraz przebiegu 
kontroli. Uwagi  do protokołu  lub informację o ich braku naleŜy  złoŜyć  do 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w  terminie 14 dni  od  zapoznania się z treścią 
protokołu 
 
Następnie radny Marcin Skwierawski  przewodniczący  zespołu   kontrolnego pt.  
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• Zasady przyznawania mieszkań socjalnych, komunalnych oraz  TBS.  
poprosił  o odłoŜenie  tego punktu  do  następnego posiedzenia Komisji, do czego  Komisja  
przychyliła się  jednomyślnie.  
 
Radny Marcin Skwierawski zadał  pytanie: 
Pani  Dyrektor – jak ktoś  w danej sprawie  pisze  pismo, Urząd odpowiada a mieszkaniec 
przysyła  co  tydzień monit,  to czy Urząd ma obowiązek odpisywać, jeŜeli nic  się w tej 
sprawie nie zmieniło i kaŜda kolejna odpowiedź nic nowego nie wniesie.     
 
Barbara Majewska  - Zastępca Dyrektora  Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Urząd powinien odpowiedzieć nawet  jak nic  nowego  to nie wniosło i tak w wielu sprawach  
robimy. Znaczna  część  tej korespondencji wędruje  głównie  do BOM-u czy GZNK. Ja mogę 
przyznać się do  pisma z końcówki maja, na które  nie zdąŜyliśmy udzielić odpowiedzi  i  to 
jest moja wina.  
 
Na tym zakończono planowany  punkt  4 porządku i powróciła  do omawiania  

 

PUNKTU 3 
Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji 

----------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 
 

 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Wpłynęły jeszcze   pisma : 
1. FRECH   - a/a   
2. Od pani Cholewińskiej o odpis porozumienia pomiędzy Miastem a Spółdzielnią 

Mieszkaniową śabianka, które  było przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej   w dniu 16 
lutego 2011r.  – Komisja prześle  w/w porozumienie (projekt)  pani Cholewińskiej. 

 
Jeśli nie ma więcej  spraw  to stwierdzam wyczerpanie porządku  obrad  i zamykam 
posiedzenie Komisji ( godz. 18.,00)  
 
 

                                                                              Przewodniczący  

                                                                      Komisji Rewizyjnej RMG 

 

                                                                         Grzegorz  Strzelczyk 

 
 

Protokół sporządziła: 

 

Bogusława Pieklik 

Biuro Rady Miasta Gdańska  

 
 


